
Protokół Nr XXXVIII / 2018 
z XXXVIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 29 czerwca 2018 r. 
 
 

XXXVIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Bursie Szkolnej 
w Łańcucie, przy ul. Armii Krajowej 51 pod przewodnictwem Stanisława Panka, 
Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 18 radnych, co 
stanowi kworum, wobec powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 
i podejmowania uchwał. Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu 
Łańcuckiego oraz pracowników Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do 
protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian, ani uwag.  
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych za trwały zarząd.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
6. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

7. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
9. Sprawy różne.  
10. Informacja dotycząca nowo wybudowanej sali sportowej przy ZST w Łańcucie – 

zwiedzanie obiektu.  
11. Zakończenie. 

 
 

Ad. 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Danuta Ozga Naczelnik Wydziału 

Organizacyjnego.  
Poinformowała, że 17 maja 2018 r. weszło w życie rozporządzenie Rady Ministrów 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, które zmieniło dotychczas 
obowiązujące zasady wynagradzania pracowników samorządowych. Dotyczy to 
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wynagrodzenia Starosty. Stawki te zostały obniżone o 20%. Szczegółowe informacje 
w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 
Radna Monika Roman stwierdziła, że jest to bardzo krzywdzące, jeżeli chodzi 

o nasz samorząd odnośnie obniżenia wynagrodzenia dla pana Starosty. Stwierdziła, że 
jej wypowiedź nie ma charakteru politycznego i nie chce negować tych rozwiązań. 
Jednak w przypadku samorządów, gdzie wykorzystanie środków unijnych jest niskie, 
które nie mają spółek prawa handlowego to te wynagrodzenia mogą być niższe. 
Natomiast w naszym samorządzie wykorzystanie środków unijnych jest bardzo 
wysokie, Centrum Medyczne też realizuje inwestycje z funduszów unijnych, 
odpowiedzialności jest bardzo duża i rozciąga się w czasie. Dlatego zdaniem Radnej 
jest to rozwiązanie bardzo krzywdzące i osobiście będzie głosowała przeciw obniżeniu 
wynagrodzenia.  

Radny Marian Kurek zwrócił się z zapytaniem, jaki będzie skutek prawny, jeżeli 
Rada Powiatu nie przegłosuje tej uchwały.  

Radca Prawny Marcin Mazur poinformował, że jeśli uchwała nie zostanie podjęta 
to Wojewoda jest zobowiązany podjąć zarządzenie zastępcze i wówczas ustali 
wynagrodzenie zgodnie z widełkami zawartymi w rozporządzeniu.  

Pan Przewodniczący podziękował Radcy Prawnemu za wyjaśnienia jednak 
zauważył, iż pani Naczelnik Danuta Ozga na Komisji Finansów inaczej to tłumaczyła. 
Natomiast w mediach centralnych była podana wersja, którą przedstawił pan Radca.  

Pani Naczelnik Ozga przekazała, że przed Komisją Finansów była po konsultacji 
z pracownikiem Urzędu Wojewódzkiego i otrzymała informację, że na dzień 
dzisiejszy jeszcze nie wiedzą czy pracownicy UW mają prawo podejmować 
rozstrzygnięcia zastępcze w tym zakresie. Natomiast sugerowali, że wypłata 
w wysokości niezgodnej z rozporządzeniem będzie wiązać się z naruszeniem 
dyscypliny finansów publicznych. 

Radny Marian Kurek zauważył, że został przygotowany projekt uchwały, który 
zostanie odrzucony w całości.  

Radna Monika Roman stwierdziła, że Rada Powiatu będzie głosować jakby 
przeciwko swojej uchwale, ponieważ na początku kadencji Rada ustaliła 
wynagrodzenie panu Staroście. Zdaniem Radnej Rada powinna odrzucić powyższy 
projekt uchwały.  

Pan Starosta wypowiadając się w tym temacie stwierdził, że Rada Powiatu 
podejmie decyzję każdy wg własnego zdania. Natomiast wynagrodzenie Starosty i tak 
musi zostać obniżone do kwoty rozporządzenia.  

W związku z głosami przedmówców Przewodniczący Rady Powiatu 
poinformował, że został przygotowany powyższy projekt uchwały, Rada będzie 
głosować i może projekt odrzucić. Jednak podczas ustalenia porządku obrad nikt nie 
zgłosił, aby projekt uchwały wycofać.  

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 4 radnych, przeciw 6, 
7 wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Łańcuckiego nie został podjęty (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych za trwały zarząd. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 

Administracyjno – Gospodarczego (w załączeniu do protokołu).  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Finansów.  
Głosów w dyskusji nie było.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXVIII / 228 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za trwały zarząd została podjęta (uchwała 
w załączeniu).  

 
 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. Zmiany 

budżetu dotyczą zmiany dochodów i wydatków na kwotę 282 750 zł.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXXVIII / 229 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na rok 2018 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 
Z ważnych przyczyn osobistych pan Przewodniczący Stanisław Panek opuścił 

obrady sesji.  
Przewodnictwo sesji objął Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu.  

 
 
Ad. 6. 

Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 
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Pan Starosta Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac 
Zarządu Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie 
z realizacji uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

Ponadto pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie 
nadania imienia Józefa Witka powiatowej hali sportowej ZST w Łańcucie. Józef 
Witek – były radny powiatowy, był osobą, która przyczyniła się do rozwoju 
łańcuckiego sportu oraz do powstania drużyny Sokoła w Łańcucie. 

 
 

Ad. 7. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radny Jerzy Szczygieł zwrócił się z zapytaniem, czy w związku z obniżeniem 

wynagrodzenia dla Starosty pobory dla pracowników zostaną obniżone czy 
podniesione.  

Pan Starosta poinformował, że pani Wicestarosta też podlega pod to 
rozporządzenie i po obniżeniu pensji niektóre pobory pracowników przewyższą 
wynagrodzenie Wicestarosty, natomiast obowiązków na tym stanowisku jest bardzo 
dużo nie tylko od poniedziałku do piątku, ale też i w weekendy.   

 
Radna Monika Roman zapytała odnośnie przebudowy drogi nr 4 i czy to już jest 

ten etap, gdzie negocjuje się, w którym miejscu będzie przejście dla pieszych, gdzie 
będą przystanki itp.  

Pan Starosta poinformował, że będzie organizowane spotkanie w tej sprawie 
z zainteresowanymi jednostkami, aby niczego nie przegapić. Tak samo będzie 
w Urzędzie Miasta i Urzędzie Gminy Łańcut. Wszystkie postulaty i wnioski, jako 
zmiany do projektu zostaną przedstawione na spotkaniu, które prawdopodobnie 
odbędzie się w miesiącu sierpniu.  

Pani Radna Roman dodała, że nie może teraz zbierać podpisów mieszkańców 
w związku z wejściem RODO. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie ma potrzeby zbierania żadnych podpisów, 
niektóre sprawy polubownie zostaną dogadane z wykonawcą inwestycji.  

Pani Barbara Pilawa – Kraus dodała, że w tej chwili jest oczekiwanie od głównego 
wykonawcy na przedstawienie właściwej koncepcji przebudowy tej drogi. 
Wykonawca wystąpi z koncepcją do samorządów na bazie, której będą prowadzone 
rozmowy z podmiotami i osobami, które znajdują się blisko tej przebudowy. 
W momencie otrzymania koncepcji zostanie ona podana konsultacji. 

Radna Monika Roman poprosiła o możliwość obejrzenia tej koncepcji. 
Pani Wicestarosta poinformowała, że Radni zostaną powiadomieni o takiej 

możliwości. Dodała, że już część zmian, które były podnoszone podczas konsultacji 
zostaną naniesione do koncepcji przebudowy.  

 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem odnośnie remontu drogi powiatowej 

Handzlówka – Albigowa. Czy coś w tym temacie się dzieje, czy są jakieś postępy?. 



 5

Pan Starosta odpowiedział, że powiat realizuje te inwestycje, które mają 
dofinansowanie z UE i z samorządów gminnych. Jeśli gmina wystąpi na dany rok 
z projektem i dofinansowaniem wówczas takie zadanie jest realizowane. Na razie 
Gmina Łańcut występuje z innymi zadaniami, natomiast ta droga czeka w kolejce do 
realizacji. Natomiast, jeśli chodzi o wybudowanie chodnika przy tej drodze pan 
Starosta przekazał, że jest tam bardzo trudny teren.  

 
 

Ad. 8. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXXVII / 2018 z 28 maja 2018 r.  
 
 

Ad. 9.  
Sprawy różne.  

 
W sprawach różnych pan Starosta poinformował odnośnie wyjazdu radnych do 

Warszawy w dniach 5-6 lipca 2018 r.  
 
 

Ad. 10.  
Informacja dotycząca nowo wybudowanej sali sportowej przy ZST 

w Łańcucie – zwiedzanie obiektu.  
 

Radni zwiedzili nowo wybudowaną halę sportową przy Zespole Szkół 
Technicznych w Łańcucie, oprowadzenia dokonali Kazimierz Krzywonos, Marek 
Miezin z Zespołu Szkół Technicznych oraz Danuta Ozga i Józef Fajger ze Starostwa 
Powiatowego w Łańcucie.  

 
 

Ad. 10. 
Zakończenie. 

 
Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Sesja trwała od godz. 1400 do godz. 1530 
Na tym protokół zakończono. 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


